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BROI.0012.6.7.2018 

 

 

Protokół nr 33/18 

z posiedzenia Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia  17 września 2018 roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Roman Gołębiewski Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych dnia  17 

września 2018  roku o godzinie 10:00 otworzył obrady Komisji  Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Przewodniczący Komisji powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości w 

osobach Pani Magdaleny Fejdowskiej – Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

we Włocławku, Pani Zofii Ziółkowskiej – Zastępcy Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego we Włocławku,  Pani Agnieszki Jończyk – Kierownika Działu Organizacyjnego 

w SPZPPS we Włocławku oraz Pani Joanny Kaźmierczak – Przewodniczącej Powiatowego 

Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności.  

 Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 32/18 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  7 sierpnia 2018 r.  

5) Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 

2018 roku 

6) Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku na temat realizacji programów profilaktycznych 

prowadzonych w 2017 roku.  

7) Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zdań rzeczowych realizowanych przez 

Powiatowy Zespól ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku,  

z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności Zespołu w 2017 r.  

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz  

zawiadomieniem członkowie Komisji otrzymali dodatkowy materiał tj. Informacja Starosty 
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Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działań i działalności stowarzyszeń funkcjonujących 

na terenie powiatu włocławskiego.  

W  związku z powyższym przewodniczący Komisji zwrócił się do członków Komisji o 

poszerzenie porządku obrad o punkt Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i 

zakresu działań i działalności stowarzyszeń funkcjonujących na terenie powiatu 

włocławskiego, który będzie punktem 8 porządku obrad, a dotychczasowy punkt 8 Sprawy 

Różne będzie punktem 9. Porządek obrad będzie składał się z 10 punktów.  

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za poszerzeniem porządku obrad o punkt 

Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działań i działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie powiatu włocławskiego, który będzie punktem 8  

porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Następnie  Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem poszerzonego porządku 

obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 32/18 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  7 sierpnia 2018 r.  

5) Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 

2018 roku 

6) Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku na temat realizacji programów profilaktycznych 

prowadzonych w 2017 roku.  

7) Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zdań rzeczowych realizowanych przez 

Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku,  

z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności Zespołu w 2017 r.  

8) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działań i działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie powiatu włocławskiego.  

9) Sprawy różne. 

10) Zakończenie obrad Komisji. 
 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 32/18 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia 7 sierpnia 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z  ostatniego posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do 

przedłożonego protokołu? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
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przyjęciem protokołu nr 32/18 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 7 

sierpnia 2018 r.  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 31/18 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został przyjęty.   

 

 

5) Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 

2018 roku 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem 

otrzymali Informację Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o 

stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 

2018 roku. Przewodniczący Komisji przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącej 

Komisji.  

Pani Magdalena Fejdowska – Państwowy Powiatowy Inspektor  Sanitarnego we 

Włocławku poinformowała, że sytuacja epidemiologiczna chorób zakaźnych i zakażeń 

omawianego okresu była zróżnicowana, ale należy uznać ją za dobrą. W okresie 

sprawozdawczym nie obserwowano nagłych wzrostów zachorowań na żadną ze zgłoszonych 

chorób oraz zjawisk mogących zagrażać bezpieczeństwu zdrowotnemu mieszkańców 

Włocławka i Powiatu Włocławskiego. Praca inspekcji sanitarnej przebiegała bezkolizyjnie. 

Wszystkie czynności, które były zaplanowane zostały zrealizowane. Głównym zadaniem 

samorządów jest zapewnienie wody mieszkańcom o odpowiednich parametrach - wody 

zdatnej do spożycia. W okresie sprawozdawczym nie było żadnych problemów, nie miało 

miejsca wstrzymanie wody, nie było wyników badań niekorzystnych. Zaopatrzenie 

mieszkańców powiatu włocławskiego było prawidłowe. Inspektor zwróciła uwagę na jeden 

nurtujący problem tzn. walka z dopalaczami. We wspomnianym okresie nie było na terenie 

powiatu i Miasta Włocławka punktu stacjonarnego, który rozprowadzałby środki zastępcze 

psychoaktywne. W drugim półroczu, ale nie w okresie sprawozdawczym została zmieniona 

ustawa o przeciwdziałaniu narkomanii. To są nowe obwiązki, które realizuje inspekcja. 

Inspektor podkreślił współprace ze szkołami w zakresie oświaty, w zakresie działań 

profilaktycznych, programowych. Ze wszystkimi szkołami na terenie powiatu włocławskiego 

inspekcja współpracuje.   

Wiceprzewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania do informacji? 

Wobec braku pytań Wiceprzewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja przyjęła Informację 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 2018 roku. 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 2018 

roku stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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6) Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku na temat realizacji programów profilaktycznych 

prowadzonych w 2017 roku.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji poinformowała, że członkowie komisji wraz z 

zawiadomieniem otrzymali Informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na temat realizacji programów profilaktycznych 

prowadzonych w 2017 roku. Wiceprzewodnicząca Komisji poprosiła Panią Agnieszkę 

Jończyk – Kierownika Działu Organizacyjnego w SPZPS we Włocławku o przedstawienie 

tematu.  

Pani Agnieszka Jończyk – Kierownik Działu Organizacyjnego w SPZPS we Włocławku 
poinformowała, że realizowanych było 5 programów. Program profilaktyki raka piersi i 

Program profilaktyki raka szyjki macicy są realizowane ze środków NFZ. Realizowano 

również programy ze środków pochodzących z Urzędu Marszałkowskiego oraz w 50% z 

Urzędu Miasta: Program profilaktyki zakażeń pneumokokowych wśród osób dorosłych w 

oparciu o szczepienia przeciwko pneumokokom w województwie kujawsko-pomorskim. 

Kujawsko-pomorski Program Badań Przesiewowych w kierunku Tętniaka Aorty Brzusznej. 

Od 10 lat realizowany jest program z zakresu  profilaktyki, terapii uzależnienia i 

współuzależnienia od alkoholu i innych substancji psychoaktywnych na terenie Miasta 

Włocławek, który finansowany jest przez Urząd Miasta Włocławek.  

Wiceprzewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania do informacji? 

Wobec braku pytań Wiceprzewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja przyjęła Informację 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 

na temat realizacji programów profilaktycznych prowadzonych w 2017 roku. 

Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku na temat realizacji programów profilaktycznych prowadzonych w 2017 roku  

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

7) Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zdań rzeczowych realizowanych 

przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku,  

z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności Zespołu w 2017 r.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji poinformowała, że członkowie komisji wraz z 

zawiadomieniem otrzymali Informację Zarządu Powiatu na temat realizacji zdań rzeczowych 

realizowanych przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku, 

z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2017 r. 

Wiceprzewodnicząca Komisji poprosiła Panią Joannę Nowak-Kaźmierczak o przedstawienie 

tematu.  

Pani Joanna Nowak-Kaźmierczak – Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności poinformowała, że w 2017 roku zespół na swoją 

działalność wydał 224 967,56 zł. Kwota pochodziła głownie  z budżetu Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego. Posłużyła ona do wydania 1500 orzeczeń. Ta kwota od kilku lat się 

nie zmienia i jest na tym samym poziomie. Przewodnicząca w tym roku będzie wnioskować o 

zwiększenie stawek  dla lekarzy. Dlatego, że wciąż to stanowi przeszkodę w pozyskiwaniu 

specjalistów dla zespołu.  

Wiceprzewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania do informacji? 

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytała, czy został powołany psychiatra w zespole? 

Pani Joanna Nowak-Kaźmierczak – Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności poinformowała, że Pani psychiatra została powołana, była 

na szkoleniu, które ukończyła z wynikiem pozytywnym, ale nie było wystarczających 

środków, aby zapłacić Pani psychiatrze za orzekanie, wiec niestety nie podjęła współpracy z 

zespołem. Stawka wyniosła 50 zł. Przewodnicząca zgłaszała taki problem do Starostwa 
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Powiatowego we Włocławku i nie otrzymała pisemnej odpowiedzi do tej pory. Ustnie 

uzyskała tylko informację, że nie ma zgody na to, żeby psychiatra miała stawkę 50 zł na 

orzekanie.  

Wiceprzewodnicząca Komisji powiedziała, że to jest bardzo potrzebne stanowisko. 

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytała, czy na skutek 500+ nastąpił wzrost osób 

ubiegających się o orzeczenie o niepełnosprawności? 

Pani Joanna Nowak-Kaźmierczak – Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności poinformowała, że takiego wzrostu nie odnotowano jeśli 

chodzi o dzieci. Jest to na tym samym poziomie.  

Wobec braku pytań Wiceprzewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja przyjęła Informację 

Zarządu Powiatu na temat realizacji zdań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół 

ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku, z uwzględnieniem kosztów i sposobu 

funkcjonowania działalności Zespołu w 2017 r.  

Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zdań rzeczowych realizowanych przez 

Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku, z uwzględnieniem 

kosztów i sposobu funkcjonowania działalności Zespołu w 2017 r. stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.  

 

8) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działań i działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie powiatu włocławskiego.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji poinformowała, że członkowie komisji wraz z 

zawiadomieniem otrzymali Informację Starosty Włocławskiego dotyczącą ilości i zakresu 

działań i działalności stowarzyszeń funkcjonujących na terenie powiatu włocławskiego. 

Wiceprzewodnicząca Komisji poprosiła Panią Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych o przedstawienie tematu. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że w planie pracy 

komisji była zawarta informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działań i 

działalności stowarzyszeń funkcjonujących na terenie powiatu włocławskiego. Naczelnik 

poinformowała, że w związku z nowelizacją ustawy o stowarzyszeniach do końca maja 2018 

r. stowarzyszenia zwykłe powinny się odnowa zarejestrować, te które tego nie uczyniły 

zostały wykreślone na mocy prawa z rejestru stowarzyszeń. Cały czas mowa jest o 

stowarzyszeniach zwykłych. Takich stowarzyszeń zarejestrowanych od 2016 roku jest tylko 

13. Natomiast wszystkie stowarzyszenia zwykłe, które się nie zarejestrowały zgodnie z nową 

ustawą zostały skreślone z mocy prawa. Większość stowarzyszeń stanowią OSP i 

stowarzyszenia działające na rzecz kultury i promowania powiatu włocławskiego, 

stowarzyszenia wspierające kulturę i dziedzictwo narodowe oraz stowarzyszenia sportowe. Są 

jeszcze stowarzyszenia, które zawiązują się dla konkretnego działania np. budowy drogi, 

działań komunikacyjnych, ale takich stowarzyszeń jest coraz mniej.  

Radny Roman Tomaszewski zapytał, ile było stowarzyszeń przed wykreśleniem, a ile 

pozostało? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że trudno jej udzielić 

odpowiedź, ponieważ nigdy tymi stowarzyszeniami bezpośrednio się nie zajmowała. 

Naczelnik wydaje się, że było ich około 100. Było dużo stowarzyszeń, które się zawiązywało 

dla budowy jakiejś drogi lokalnej lub sieci komunikacyjnej.   

Radny Roman Tomaszewski powiedział, że to były stowarzyszenia zawiązywane dla 

jakiegoś konkretnego projektu. Projekt się skończył i skończyło się stowarzyszenie.  

Radny Roman Tomaszewski zapytał, czy tylko stowarzyszenia zwykłe mają obowiązek co 

jakiś czas się rejestrować, a reszta stowarzyszeń nie m takiego obowiązku? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych odpowiedziała, że stowarzyszenia nie 

prowadzące działalności gospodarczej tj. stowarzyszenia zwykłe i one na mocy ustawy teraz 

musiały się jeszcze raz zarejestrować. Natomiast stowarzyszenia prowadzące działalność 

gospodarczą one się rejestrują w KRS. Do starostwa przychodzi tylko informacja, że takie 
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stowarzyszenie zostało zarejestrowane. Powiat ma nadzór nad działalnością tych 

stowarzyszeń.  

Wiceprzewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania do informacji? 

Wobec braku pytań Wiceprzewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja przyjęła Informację 

Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działań i działalności stowarzyszeń 

funkcjonujących na terenie powiatu włocławskiego. 

Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działań i działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie powiatu włocławskiego stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

 

 

6) Sprawy różne 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytał radnych, czy chcieliby złożyć wnioski, oświadczenia?  

Nie było żadnych głosów.  

 

7) Zakończenie obrad 

 

Przewodnicząca Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał dnia 17 

września  2018 roku o godzinie 10:30 zamknięcia obrad Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych.   

                                                                                  

 

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

 

   Roman Gołębiewski 

 

 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

 

       Barbara Wałęsa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Grzegórska ……………………………….. 


